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Giving advice: (Tavsiye verme) 
 
Kişisel veya genel zorunluluklardan bahsetmenin farklı yöntemleri vardır. Şu ana kadar must ve have to en temel yapılar 
olarak karşınıza çıktı. Tavsiyelerde should kelimesini da görmüştünüz. 
 
e.g. I must see a doc right now. (Hemen bir doktora görünmem gerek.- Kişisel zorunluluk vardır.) 
e.g. She has to pay the credit debt at once. (Kredi borcunu biran önce ödemek zorunda.- Kişinin kendisinden 
kaynaklanmayan zorunluluklarda, - yani mecburiyetlerde - have to kullanılır.) 
e.g. You should try to keep your social distance during this epidemic. (Şu salgın esnasında sosyal mesafeni korumaya 
çalışmalısın. - Tavsiyedir.) 
 
Bunların dışında, tavsiyelerde kullanabileceğiniz iki yapı daha aşağıda verilmiştir: 
 

ought to  (-meli, -malı) should ile aynı anlamı verir. (Olumsuz hali ought not to) 
‘d better (had better) (-se daha iyi) kişisel kanaat belirtir. (Olumsuz hali - ’d better not…) 

 
e.g. They ought to get a bike, because the traffic here is terrible. 
e.g. You’d better hurry or we will be late for the movie. 
e.g. I’d better not go out without a coat in such a cold weather. 
 

Stating necessities: (Gerekliliklerden söz etme) 
 
Üç yapı daha görelim: 
 

need (to)  (-meye) ihtiyaç duymak ihtiyaç belirtir. Arkadan fiil gelirse araya “to” gelir. (Olumsuz hali – don’t    
.                                                                 need (to) / needn’t…) 
don’t have to  (-meye gerek yok, - mese de olur) need’in tam zıt anlamını verir. 
might want to  (belki …isteyebilir/gerekebilir) tahminsel bir gereklilikten söz eder. 
‘ve got to  (-mek zorunda) zorunluluk – mecburiyet belirtir. Günlük konuşmalarda sık kullanılır. 

 
e.g. She doesn’t have to stay here. = She doesn’t need to stay here. = She needn’t stay here. 
                                                                                                  (needn’t dan sonra “to” ya gerek yoktur.) 
e.g. I don’t have to like him. (=You don’t need to like him.=You needn’t like him) 
e.g. You might want to revise your notes before you enter the exam. 
  
Need, hem bir yardımcı fiil ile, hem de kendi başına kullanılabilir: 
 
e.g. Do you need help? (Burada bir fiilldir)  = Need you help? (Burada kendi başına bir modaldır) 
e.g. She doesn’t need this book I guess. (fiil) = She needn’t this book I guess. (modal) 
 
e.g. He’s got to go now ! 
e.g. I’ve really got to see my wife. She knows everything. 

 
so that / in case 
 
Bağlaç şeklinde iki cümle arasında kullanılan iki yapı daha görelim: 
 

…so that…  (-ki….-bilsin diye) bir amaç için gereken koşul ifade edilir. 
…in case…  (…durumunda, -me ihtimaline karşı…) bir ihtimalden söz edilir. 

 
e.g. They’he got to train hard so that  they can beat their opponents. 
e.g. You shouldn’t waste your money in case you need it in your dire straits 
 
In case ifadesinden sonra olası bir durumdan, so that den sonra da bir amaçtan (istenen veya hedeflenen bir sonuçtan) 
söz edilir. Aşağıdaki iki ifade arasında beliren farkı daha iyi anlayabilirsiniz: 
 
e.g. You should always double lock the door in case someone may break into our house. 
(Kapıyı iki kere kilitlemelisin ki biri eve girmesin/soymasın) - korkulan durumdan/ihtimalden söz ediliyor. 
e.g. You should always double lock the door so that no one can break into our house. 
(Kapıyı iki kere kilitlemelisin ki hiç kimse evi soyamasın.) - istenen budur! 
“Just in case”, “Ne olur ne olmaz” anlamına gelen bir deyimdir ve günlük konuşmalarda sık kullanılır. 
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